2018第五屆劍道教練牌考試及講習會

日期: 2018年11月24-25日

地點: 伊利沙伯體育館/港島東體育館/渣華道體育館

講師: 角正武先生(範士八段)

內容: 每三年一次,旨在為新/舊教練牌參加者講解劍道規則及理論、木刀及劍道形、審判技巧及急救知識。

訓練本地教練及培育新教練。

對象: 劍道 2 段以或以上(必須是香港劍道協會會員或屬會會員或經香港劍道協會會長批核之人士。)

報考及證書費用(新牌及續牌均一):

2 段 - 3 段 (初級)HKD500.004 段 - 5 段 (中級)HKD800.006 段及以上 (高級)HKD1,000.00

行程表:

詳情	日期	時間	內容	對象	地點	地址
第一節	2018年11月23 日(星期五)	時 30 分	稽古	所有會員	港島東體育館 舞蹈室	香港西灣河鯉景道 52號
第二節	2018年11月24日(星期六)	下午5時至7時	教練牌講習會	所有教練牌 考 生及續牌考生 必須出席		香港堅尼地城士美 菲路 12 K 號士美 非路市政大廈 7 樓
第三節	2018年11月25日(星期日)	至 9 時 30 分 上午 9 時 30 分	薙刀介紹 教練牌講習 會、考試及稽 古	所有教練牌考 生及續牌考生 必須出席	伊利沙伯體育館活動室2號	香港灣仔愛群道 18號
第四節	2018年11月25日(星期日)	下午2時至5時	筆試	所有教練牌考 生及續牌考生 必須出席	伊利沙伯體育館會議室4號	香港灣仔愛群道 18號
第五節	2018年11月26日(星期一)	下午7時30分 至9時	稽古	所有會員	伊利沙伯體育館 活動室 2 號	香港灣仔愛群道 18號
第六節	2019年1月 (待定)	待定	香港聖約翰救 護機構- 急救簡 介會	所有教練牌考 生及續牌考生 必須出席	待定	待定

(出席者請帶備木刀及護甲,如有任何續牌考生未能出席,請以書面方式通知總會及附上缺席理由。)

筆試題目將於稍後公佈。

本會將於2019年1月份安排半日之急救課程,參加者必須出席方可獲得本會頒發教練牌證明。持有有效教練牌證書之 教練及助教方可獲本會邀請參與一切由本會安排之訓練班。證書有效日期為三年由 2018年 11 月 25 日起計。

截止報名日期:2018年11月16日(星期五)下午五時正

執委會對所有報名保留最終決定權。

香港劍道協會執委會 啟 2018年11月15日修改 中文版本(共1頁)

2018 5th Coach Seminar and Examination

Date: 24-25 November 2018

Venues: Queen Elizabeth Stadium /Island East Sports Centre/ Java Road Sports Centre

Tutor invited: Sumi Masatake sensei (8Dan Hansh)

Objectives: Held once in every 3 years. To review and refresh on Kendo theory, basics, Kendo Kata, Kendo fundamentals

with bokudou, refereeing skills and First aid knowledge. To train up new coaches and to renew on existing

coach license holders.

Target: Participants with 2Dan and above in Kendo. Must be members of the HKKA or its affiliated dojos or with

consent from President of HKKA.

Application fee (applicable to renewal and new license) includes certificate fee:

2Dan – 3Dan (Elementary) HKD500.00 4Dan – 5Dan (Intermediate) HKD800.00 6Dan and above (Advanced) HKD1,000.00

Schedules:

Details	Date	Time	Contents	Target	Venue	Address
Session 1	23 November 2018 (Fri)	9:00pm – 10:30pm	Keiko	Open to all members		52 Lei King Road, Sai Wan Ho, Hong Kong
Session 2	24 November 2018 (Sat)	5:00pm – 7:00pm	Coach Seminar	All new and existing coach license holders must attend	Smithfield Sports	7/F, Smithfield Municipal Services Building, 12K Smithfield, Kennedy Town, Hong Kong
Session 3	25 November 2018 (Sun)	8:30am- 9:30am- 9:30am- 12:30pm	Naginata introduction Coach Seminar, Examination and Keiko	All new and existing coach licence holders must attend	<u> </u>	18 Oi Kwan Road, Wanchai
Session 4	25 November 2018 (Sun)	2:00pm- 5:00pm	Written test	-	Committee Room 4, Queen Elizabeth Stadium	<u> </u>
Session 5	26 November 2018 (Mon)	7:30pm- 9:00pm	Keiko	Open to all members	1	18 Oi Kwan Road, Wanchai
Session 6	January 2019 (To be confirmed)	To be confirmed		All new and existing coach licence holders must attend	To be confirmed	To be confirmed

All applicants please bring bogu and bokutou. For existing coach licence holders, if you cannot attend on the day please notify HKKA with given reasons in writing.

Written test paper will be announced later.

All applicants including renewal must attend the first aid course and will be entitled to the Coach certificate issued by the Association. Only holders of the valid Coach certificate (valid for 3 years from the date of the examination on the 25 Nov 2018) will be invited by the Association to coach in all the Kendo classes organized by the Association.

Deadline of coach examination application (for both new and renewal applications) on 16 Nov 2018 (Fri) at 5pm.

All application will be subject to the final decision of the Executive Committee of HKKA.

Revised by the Executive Committee of HKKA 15 Nov 2018 Total (1) page for English Version